

SSC Minutes Agenda Wednesday, October 21, 2020 2:45 pm via Zoom

Welcome and Introductions

Mrs. Kehoe welcomed parents and Anza staff to the meeting at 2:45. All staff and four of the five parents were present for the meeting. The parents serving on the SSC this year are the same parents who served last school year. Due to COVID-19 and the school closure, approval of the SPSA was extended into the Fall of 20-21. The Committee last year worked together on the SPSA and it was decided they should continue to serve until the election/ballot procedures have been completed for the 20 - 21 school year.

• Approve Minutes- February 18, 2020

Mrs. Kehoe shared the Minutes for the 2/18/2020 meeting via Zoom and the Committee received printed copies to review/approve at the next SSC Meeting.

Purpose and Description of SSC

Mrs. Kehoe shared the purpose and description of the SSC and mentioned that as a committee, the work they did last year reviewing the goals is reflected in the new SPSA for 2020 - 2021.

Review, Amend, and Vote on 20-21 Budget and School Site Plan Mrs. Kehoe shared the new Goals, Activities, and Budget allocations with the Committee. Parents and Staff will have an opportunity to review the Goals and Budget Allocations. The Committee will vote for approval via email on Tuesday, October 27, 2020.

• Upcoming Events: SSC Elections for 2020 - 2021

Next Meeting: SSC Meeting Wednesday, Nov. 18 at 2:30 - 3:30

Next Meeting Agenda: COVID- 19 Update, SSC Bylaw, Parent Compact and

Family Engagement

جدول اجتماع الـ SSC (مجلس شورى المدرسة) الأربعاء ، 21 تشرين ألأول 2020 خلال رابط الزوم

• الترحيب و المقدمة

رحبت السيدة كيهو بالأهالي والموظفين في الاجتماع الذي بدأ الساعة 2:45. جميع الموظفين وأربع من الخمس أهالي حضروا الاجتماع. الأهالي الذين انضموا إلى اجتماع مجلس شورى المدرسة هم نفس الأهالي من السنة الماضية. بسبب الكوفد-19, وإغلاق المدارس تم تمديد مصادقة ال SPSA الى خريف 20-21. عملت اللجنة معا السنة الماضية على الSPSA ولقد قرر بتكملة الخدمة إلى اكتمال إجراءات الانتخابات/الاقتراع للسنة الدراسية 20-21.

- المصادقة على دقائق اجتماع يوم 18شباط 2020
- لقد شاركت السيدة كيهو دقائق أجتماع يوم 02/18/2020 من خلال الزوم واستلمت اللجنة نسخة من دقائق الاجتماع لمراجعتها ومصادقتها خلال اجتماع SSC القادم.
 - الغرض ووصف الـ SSC
 - شاركت السيدة كيهو الغرض والوصف لSSC كلجنة. العمل الذي قاموا به العام الماضي عن مراجعة الأهداف شملت ال SPSA الجديدة لعام 2020-2021.
 - مراجعة وتعديل والتصويت على الدخل وخطة المدرسة لعام 2020-2021

شاركت السيدة كيهو الأهداف الجديدة, الفعاليات, ومخصصات الميزانية مع اللجنة. تسنح الفرصة للأهالي والموظفين بمراجعة الأهداف ومخصصات الميزانية. ستقوم اللجنة بالتصويت بالموافقة عن طريق البريد الإلكتروني يوم الثلاثاء 27 تشرين ألأول, 2020.

• الأحداث القادمة: انتخاب أعضاء ال SSC لعام 2021-2020

الاجتماع القادم: اجتماع مجلس المدرسة يوم الأربعاء 18 تشرين الثاني الساعة 2:30-3:30 مذكرة الاجتماع القادم: ماهو الجديد لكوفيد-19, قوانين الSSC , اتفاق الوالدين ومشاركة الأسرة.